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Nr AO.0002.00017.2022 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXVII 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 29 listopada 2022 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:21 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 13 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXVII sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 13 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poddał pod głosowanie porządek obrad: 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 
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NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXIII i LXIV sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu; 

b) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3  

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2023”; 

c) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę obliczania 

podatku rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 2023;   

d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

podatkowy 2023;   

e) w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie uroczystego uczczenia 100. rocznicy 

uchwalenia Konstytucji marcowej;   

f) w sprawie uznania skargi na działalność dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Kleczewie za bezzasadną;  

g) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z LXIII i LXIV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z LXIII  

i LXIV sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki mailowe  

w celu zapoznania, w związku z powyższym zaproponował przeprowadzenie głosowania  

w sprawie ich przyjęcia. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXIII sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXIV sesji: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 19 października 2022 r. do 21 listopada 2022 r. 

przedstawiła Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Kleczew Anna Skórzewska. Powyższa 

informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji w sprawie 

inwestycji pn. „Budowa studni głębinowej na terenach rekreacyjnych w Kleczewie – Malta” 

prosił o uszczegółowienie informacji. 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak wyjaśniła, że w roku bieżącym były prowadzone 

procedury zarówno w Starostwie Powiatowym w Koninie oraz w nadzorze wodnym. Pod 

koniec września br. została wydana decyzja starosty konińskiego wyrażająca zgodę na próbny 

odwiert z terminem wykonania do 2025 roku. Gmina planuje odwiert wykonać jeszcze w roku 

bieżącym. Natomiast w roku kolejnym należy wykonać przyłącza wodociągowe.  

Następnie, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do informacji 

w sprawie podpisania umowy na krótkotrwałe zajęcie gruntów należących do gminy Kleczew, 

w związku z budową linii elektroenergetycznej do powstającej farmy wiatrowej w obrębach 

Sławoszewo, Sławoszewek, Cegielnia, Genowefa, zapytał czy są to tereny położone wzdłuż 

dawnych torów kolejowych, gdzie planowane jest pobudowanie ścieżki rowerowej? W związku 

z powyższym, czy powyższe działania nie będą kolidowały w przyszłości z budową tej ścieżki? 

Burmistrz GiM Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że nie będzie żadnej kolizji z inwestycjami 

prowadzonymi przez gminę. Następnie prosił kierownika referatu GKO o przedstawienie 

szczegółów.  

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że w tym przypadku gmina nie 

zawarła ustanowienia służebności. Gmina, po uzgodnieniu z województwem, wydała zgodę na 

położenie kabla maksymalnie najbliżej drogi wojewódzkiej, żeby pozostawić sobie przestrzeń 

w przyszłość całej ścieżki rowerowej i terenów poza ścieżką rowerową, z drugiej strony drogi 

wojewódzkiej, żeby można było ewentualnie jakieś inwestycje prowadzić. Dodał, że cały pas 

należy do dyspozycji. Dodał, że nie powinno być żadnych problemów, a firma złożyła wniosek  

o długoterminowe zajęcia pasa drogowego. Następnie, kierownik odczytał opinię prawną, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

Kierownik referatu IGN Marta Sobczak dodała, że odnosząc się do służebności, a umowy na 

długotrwałe zajęcie w przypadku, jeżeli to będzie jednak kolidowało w przyszłości  

z jakąkolwiek inwestycją gminną, taką umowę związaną z długotrwałym zajęciem można 
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rozwiązać, natomiast służebności, która jest wpisana w księgę wieczystą jako obciążenie 

nieruchomości - nie można.  

Radny Marek Łuczak zapytał jaka będzie opłata za zajęcie pasa drogowego po zakończeniu 

inwestycji. 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski odpowiedział, że stawki obliczone są na 

podstawie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego.   

Uwag nie zgłoszono.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7a) Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/508/2022 w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 7b) Inspektor ds. zarządzania kryzysowego Dominika Socha przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Kleczew  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023”. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   
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Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/509/2022 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu 

współpracy Gminy Kleczew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2023”: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 7c) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej za podstawę obliczania podatku rolnego 

na terenie Gminy Kleczew na rok podatkowy 2023. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła  

o wprowadzenie autopoprawki, która związana jest z obniżeniem kwoty do 54 zł za 1 dt 

przyjmowaną jako podstawę do obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawką:  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/510/2022 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

przyjmowanej za podstawę obliczania podatku rolnego na terenie Gminy Kleczew na rok 

podatkowy 2023: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 7d) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok podatkowy 

2023. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/511/2022 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na rok podatkowy 2023: 
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ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 7e) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kleczewie Jacek 

Pernal przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

uroczystego uczczenia 100. rocznicy uchwalenia Konstytucji marcowej. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/512/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

uroczystego uczczenia 100. rocznicy uchwalenia Konstytucji marcowej: 

ZA: 12 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, H. Maciejewska, J. Maciejewski,  

D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński,  

D. Woźniak) 

PRZECIW: 1 (M. Łuczak) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 7f) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kleczewie Jacek 

Pernal przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uznania skargi na działalność 

dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kleczewie za bezzasadną. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/513/2022 w sprawie uznania skargi na działalność 

dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kleczewie za bezzasadną: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  
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Ad 7g) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawek, które związane są ze zmianami, które 

wpłynęły od wojewody: otrzymano 113.045,00 zł w zakresie obsługi obywateli Ukrainy, 

nadanie numeru PESEL; wpłynęła kolejna transza dodatku węglowego w wysokości 

830.218,00 zł - środki te będą przeznaczone po stronie dochodów i po stronie wydatków na 

wypłatę świadczeń; wpłynęła decyzja oraz środki na dodatki osłonowe w kwocie 58.368,00  zł, 

które zostaną wprowadzone po stronie dochodów i po stronie wydatków; wojewoda 

skorygował świadczenia w zakresie opieki społecznej o kwotę 4.965,44 zł. Ponadto, na wniosek 

MGOPS w Kleczewie proponuje się przesunięcie środków z części wynagrodzeń w kwocie 

5.919,85 zł na część zakupów i usług również w tej samej kwocie. Ponadto, w celu informacji 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wypłacane są dwa różne dodatki w oparciu o dwie różne ustawy, 

tj. dodatek węglowy oraz dodatek dla gospodarstw domowych z tytułu wykorzystywania 

niektórych źródeł ciepła. Składane wnioski są rozpatrywane oddzielnie, na każdą ustawę 

przychodzą odrębne przelewy i zgodnie z wnioskami złożonymi w MGOPS  

w Kleczewie są one wypłacane. Na dodatek węglowy aktualnie oczekują 1 473 wnioski, na 

sesji wprowadzono środki finansowej na 513 wniosków, w związku z powyższym pozostaje 

jeszcze do wypłaty 960 wniosków. Natomiast na dodatek dla gospodarstw domowych z tytułu 

wykorzystywania niektórych źródeł ciepła na wypłatę oczekuje 41 wniosków.  

Następnie, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Marek 

Łuczak poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawkami.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/514/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2022 r.: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 7h) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew  

na lata 2022-2030. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   
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Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXVII/515/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2022-2030: 

ZA: 13 (T. Biegasiewicz, A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, H. Maciejewska,  

J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk, J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna,  

M. Trzewiczyński, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 (W. Krzywdziński, J. Tylman)  

Ad 8. Wolne wnioski. 

1)Radny Andrzej Pawlaczyk w imieniu nieobecnego radnego Jacka Tylmana zgłosił wniosek 

w sprawie schwytania dwóch psów, które błąkają się po miejscowości Jabłonka. 

Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski wyjaśnił, że psy zostały schwytane dwa dni 

temu, jednak z uwagi, że udało im się wydostać z kojców, jutro ponownie zostaną schwytane.  

2)Burmistrz GiM Mariusz Musiałowski poinformował, że ruszyła procedura dystrybucji węgla 

na terenie gminy. Pierwsze faktury zostały już wystawione, pierwsze płatności również zostały 

dokonane, więc niedługo pierwsze transporty węgla dotrą do mieszkańców. Następnie poprosił, 

by mieszkańcy podzielili się opiniami, jak ten węgiel będzie się palił. Podkreślił, że będzie to 

ważna informacja również w kontekście ewentualnie potencjalnych dalszych zamówień.  

Z uwagi na to, że węgiel jest już dystrybuowany, a część osób jeszcze nie dostała dodatku 

węglowego, wystawiane zostaną faktury z trzydniowym terminem płatności - jeżeli faktura nie 

zostanie opłacona to osoba ta, zostanie przesunięta na koniec kolejki do momentu, aż środki 

finansowe wpłyną na jej konto, by mogła zakupić węgiel. Następnie, burmistrz odniósł się do 

tematu związanego z określeniem wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

rok kolejny. Wyjaśnił, że jest to ukłon w stronę przedsiębiorców i rolników z terenu gminy. 

Zostały zwiększone stawki podatku od nieruchomości na rok kolejny, natomiast wyjaśnił, że 

ceny paliwa i koniunktura na rynku, nowe rozliczenia polskiego ładu i koszty paliwa już tak 

mocno odciskają się na przedsiębiorcach, iż zaproponował, by stawki pozostały bez zmian  

w porównaniu do roku bieżącego, przy okazji dziękując radnym za jednomyślność podczas 

głosowania nad tym projektem uchwały. Następnie, poinformował o wprowadzeniu przez 

Ministerstwo Klimatu i Środowiska obowiązku zmniejszenia zużycia energii elektrycznej  

o 10% w jednostkach sektora finansów publicznych. Wyjaśnił, że chodzi o urząd gminy oraz 

bibliotekę. Dodał, że oszczędności cały czas są wprowadzane, natomiast z informacji jakie 

przekazała dyrektor biblioteki wynika, że minister sugeruje wydłużenie pracy biblioteki 

dodatkowo o soboty, dlatego trudne będzie pogodzić wydłużenie pracy o kolejne dni  

z obowiązkiem zmniejszenia zużycia energii elektrycznej.  

3)Sołtys sołectwa Budzisław Kościelny Roman Roszak odczytał wniosek w sprawie 

przywrócenia punktu pocztowego w miejscowości Budzisław Kościelny.  
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Burmistrz GiM Mariusz Musiałowski odpowiedział, że gmina będzie wnioskowała do Poczty 

Polskiej, natomiast problem polega na tym, że nie ma chętnej osoby, która chciałaby ten punkt 

pocztowy poprowadzić z uwagi na nieatrakcyjne warunki finansowe.   

4)Zastępca burmistrza Anna Skórzewska zaprosiła wszystkich serdecznie na pierwszy 

kleczewskie jarmark bożonarodzeniowy, który odbędzie się w dniach 17-18 grudnia na placu 

przed urzędem gminy. 

5)Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski poinformował, iż z uwagi na ostatni etap 

prac prowadzonych przez spółkę Oświetlenie Uliczne i Drogowe dot. wymiany oświetlenia, 

można zgłaszać pisemne uwagi co do posadowienia i świecenia lamp.   

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXVII sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

     w Kleczewie 

Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant: 

Monika Gołębiowska  

 


